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PÄEVAKORD: 

1. Kohtumine Viljandi valla haridus-ja kultuuriosakonna juhi Anne 

Põldsaarega. Teemadeks ülevaade valla hariduspoliitikast, hoolekogu ülesanded, 

koolipidaja ootused hoolekogule, valla plaanid ja võimalused koolile vajaliku taristu 

arendamiseks. 

2. Direktori kt ülevaade kooli toimimisest, tegevustest ja üleskerkinud probleemidest. 

3. Jooksvad küsimused. 

 

1. Kohtumine Viljandi valla haridus-ja kultuuriosakonna juhi Anne Põldsaarega 

Viljandi valla haridus-ja kultuuriosakonna juht Anne Põldsaar andis ülevaate valla 

hariduspoliitikast, hoolekogu ülesannetest ja õigustest, koolipidaja ootustest hoolekogule ja 

valla plaanidest ja võimalustes koolile vajaliku taristu arendamiseks. Tutvustas koolipidaja 

järelevalvealaseid  tegevusi, mida viikase läbi seire korras või pöördumiste alusel koolipidaja 

poole (õpetajate kvalifikatsioon, õppekava, HEV-audit jne). Samuti arutati hoolekoguliikmete 

koolituse võimalusest ja vajadusest.   



Tehnoloogiklassi projekti ekspertiisi käigus avastatud tuleohutusalased puudused on 

tekitanud viivituse ja vajaduse projekti täiendamiseks, kuid loodetavasti valmib 

tehnoloogiklass veel sellel aastal. Hetkel toimuvad tunnid juba rahvamaja ruumides. 

 

2. Direktori kt ülevaade kooli toimimisest, tegevustest ja üleskerkinud 

probleemidest 

Direktori kt Toomas Jüris andis ülevaate kooli toimimisest, tegevustest ja probleemisest. 

Suuremateks muredeks on tehnoloogiaklassi ja staadioni puudumine ning töötajate 

motiveerimine. Täitmata on hetkel kaks ametikohta: eripedagoog ja rühmaõpetaja. 

Huviringidest ei toimu enam kokandusringi, selle asemel toimub näitering. 

 

3. Jooksvad küsimused 

Hoolekogu liikmed juhtisid tähelepanu asjaolule, et lasteaias ei toimu mitmendat kuud 

liikumistegevusi ning katkenud on koolieelikute ujumistunnid. Direktori kt sõnul on 

lahendused olemas ja läbirääkimised tundidega jätkamiseks käivad. 

Arengukava tegevused: 

- Lastaia sissepääsu terrass õuesõppe võimaluste loomiseks võeti käesoleva aasta 

eelarvest välja kuna ehitusmaksumus ületas planeeritava. 

- Kõikidesse klassidesse on soetatud suured ekraanid. 

- Sõpruskoolina on tekkimas Võsu lasteaed-algkool. 

- Liikuma Kutsuva Kooli raames on soetatud väljas õppimise vahendeid. 

- Kavas on asutada MTÜ, mis lihtsustab projektidest rahastuste taotlemist. 

- Kõik valla haridusasutused on liitunud Ettevõtliku Kooli programmiga. 

- Saarepeedi Koolis viiakse läbi sisehindamisi 1 kord aastas. Sisehindamisaruanne on 

sisendiks uuele arengukavale.  

- 2023. aasta investeeringute eelarvesse on kavandatud tehnoloogiaklassi rajamine ja 

staadioni projekteerimine. 

 

Karl Õmblus         Anu Oinberg 

Koosoleku juhataja        Protokollija 

 

(allkirjastatud digitaalselt)      (allkirjastatud digitaalselt) 


